
Protokół Nr 16/21 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

 z  dnia 19 stycznia 2021 r. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  

w godzinach od 15:10 do 16:40. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności, 

2) Krzysztof W. Jaworski – Burmistrz Trzcianki, 

3) xxxxxxxxxxx – Prezes Klubu Sportów Motorowych  

i Motorowodnych.  

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący komisji pan Adam Prankiewicz 

witając gościa i wszystkich członków komisji.  

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący komisji Adam Prankiewicz odczytał porządek 

posiedzenia. Porządek posiedzenia został przyjęty w głosowaniu: za 5, przeciw 

0, wstrzymujących się 0, przedstawiał się następująco: 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych oraz Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji z 

29.09.2020 roku. 

4. Wypracowanie przez komisję opinii do projektu budżetu gminy Trzcianka  

na 2021 rok. 

5. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku. 

6. Wnioski komisji. 

7. Sprawy wniesione do komisji. 



8. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 3) Zatwierdzenie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych oraz Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji  

z 29.09.2020 roku. 

Do protokołu nie było uwag. Protokół został zatwierdzony w głosowaniu: 

za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 1.  

Ad 4) Wypracowanie przez komisję opinii do projektu budżetu gminy 

Trzcianka  na 2021 rok. 

 Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz wyjaśnił, że projekt budżetu 

jest dostępny i można było się z nim zapoznać. Następnie oddał głos panu 

xxxxxxxxxxxxxxx.  

 Pan xxxxxxxxxxxxx wspomniał, że w projekcie budżetu znalazł się zapis 

dotyczący Motorowodnych Mistrzostw Europy GT 30, które odbędą się w tym 

roku, będzie to wydarzenie trzydniowe. Miał nadzieję, że uda się to połączyć z 

Majówką. Pan xxxxxxxxxxxxxxx wspomniał, że w tamtym roku odbyła się 

także impreza na wodzie i część radnych nie została poinformowana o tych 

zawodach. Wyjaśnił, że w tamtym czasie ze względów sanepidowskich 

maksymalna liczba uczestników wynosiła 150 osób. Następnie wyjaśnił, że jego 

obecność na posiedzeniu komisji była spowodowana tym, aby poprosić radnych 

o aprobatę zapisu dotyczącego Motorowodnych Mistrzostw Europy. Korzystając 

z okazji zaprosił wszystkich radnych na to majowe wydarzenie.  

 Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz zapytał pana 

xxxxxxxxxxxxxxxxxx o całkowity koszt zorganizowania Motorowodnych 

Mistrzostw Europy. 

 Pan xxxxxxxxxxxxxxx odpowiedział, że koszt to około 80 tysięcy 

złotych. Dodał, że zależy to od wielu warunków, od wysokości poziomu wody, 

być może będzie potrzebny most startowy i to generowałoby duże koszty. 

Wspomniał, że na tego typu zawodach musi być Komisarz Międzynarodowy 

wyznaczony przez Federację Międzynarodową, który na chwilę obecną nie jest 



wyznaczony.  To też będzie generowało koszty. Maksymalnie do połowy lutego 

planowane jest zamknięcie kosztorysu. We wspomnianych 80 tysiącach złotych 

organizatorzy przewidują około 30 tysięcy złotych wydatków inwestycyjnych. 

Następnie wyjaśnił, że trzcianeckie jezioro jest drugie na świecie jeśli chodzi  

o warunki w jakich jezioro jest usytuowane. Dodał, że jest pomysł, aby pierwszy 

raz zastosować innowacyjne rozwiązanie polegające na ustawieniu być może 

dwóch ekranów, transmisji na żywo z wyścigów nagrywanej z drona, aby każdy 

mógł na bieżąco widzieć co się dzieje w danym momencie zawodów. 

Dodatkowo będzie prezentacja zawodników, prezentacja sponsorów.  

 Radny Tomasz Tomczak zapytał o poziom wody na jeziorze. 

 Pan xxxxxxxxxxxxxxx nie był w stanie dokładnie określić, ma swoje 

punkty do których się odnosi i gdyby woda była na tym poziomie, który jest 

obecnie, byłoby to do zaakceptowania.  

 Radna Wioletta Szukajło zapytała czy występował Klub w otwartym 

konkursie ofert dla organizacji pozarządowych? 

 Pan xxxxxxxxxxxxx wyjaśnił, że nie występował ponieważ miał 

problemy z odnalezieniem się w programie, w którym składa się wnioski do 

konkursu.  On osobiście miał problem. Według niego powinny odbywać się 

szkolenia z programu dla wszystkich potencjalnych beneficjentów. 

 Radna Wioletta Szukajło stwierdziła, że jest to jednoznaczne z tym, że 

trzeba poszukać więcej sponsorów. Jaki jest na to pomysł? 

 Pan xxxxxxxxxxxxx wyjaśnił, że zawodnicy nie wpłacają wpisowego, 

opłacają jedynie ubezpieczenie. Dodał, że Polski Związek Motorowy i 

Motorowodny zapewnia opłatę sędziowską, zabezpieczenie zawodów na 

wodzie, homologację trasy, wpis do ewidencji. To jest wszystko w tych 

kosztach, o których było mówione wcześniej, tj. 80 tysięcy złotych. W lutym 

będziemy wiedzieć jaki będzie całkowity koszt i wysokości pomocy ze strony 

chociażby Wielkopolskiego Okręgu. Dodał, ze zawsze mógł liczyć na wsparcie  

ze strony Urzędu Miejskiego i Burmistrza Trzcianki. Wpis do ewidencji 



zawodów kosztuje około 1-2 tysięcy euro, zajął się tym Związek. Pan 

xxxxxxxxxxxxxxx poinformował, że klub się powiększył, doszło kilku 

zawodników, jest także na stanie nowa łódka do dyspozycji zawodników, jest to 

łódka do zawodów w kategorii GT 30.  

 Radny Wiesław Natkaniec pogratulował panu xxxxxxxxxxxxx dotychczas 

jego dorobku i zaangażowania. Jeśli chodzi o brak zaproszenia dla radnych, to 

nie widział w tym problemu ponieważ były plakaty informacyjne o zawodach. 

Co do konkursu ofert, to wyjaśnił, że szkolenia w Urzędzie były 

przeprowadzane i są szeroko otwarte ręce ze strony Urzędu jeśli chodzi  

o pomoc.  

 Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz podziękował panu 

xxxxxxxxxxxxxxx, zwracając uwagę, że takich wydarzeń sportowych, 

kulturowych w obecnym czasie brakuje. Cieszył się, że są ludzie w Trzciance, 

którzy się tym zajmują. Życzył panu xxxxxxxxxxxxxxxxx powodzenia. 

 Pan xxxxxxxxxxxxxx podziękował i oznajmił, że jeśli zawody się odbędą 

to będą odbywały się cyklicznie, prawdopodobnie co dwa lata. Błędem jest 

organizowanie takich imprez co roku.  

 Następnie głos zabrał Pan Krzysztof W. Jaworski, który wyjaśnił, że 

prościej byłoby gdyby wnioski do budżetu spłynęły na komisjach. Dotychczas 

nie było żadnych wniosków z komisji. 

 Radny Łukasz Walkowiak zapytał o program ministerialny dotyczący 

możliwości pozyskania środków jeśli chodzi o m.in. poprawę infrastruktury 

sportowej i chciał dowiedzieć się o wysokość tej kwoty jaka była do pozyskania. 

Wspomniał o wniosku Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

dot. zamontowania oświetlenia na boisku bocznym na stadionie. Chciał 

dowiedzieć się czy Klub Lubuszanin Trzcianka był zainteresowany tym 

programem, czy wykazał w tym temacie inicjatywę?  

 Pan Krzysztof W. Jaworski odpowiedział, że program, o którym 

wspomniał radny Łukasz Walkowiak był dedykowany klubom sportowym, 



które zarządzają jakimiś obiektami, więc należałoby oddać obiekt w zarządzanie 

klubowi, natomiast w tym temacie rozmów nie było. Skupiamy się na bardziej 

prozaicznych zajęciach, takich jak prowadzenie szkoleń młodzieży, z którymi 

klub ma problem. W związku z tym ciężko mówić o zaangażowaniu klubu w 

zadania inwestycyjne skoro ma problemy z takimi zadaniami. Wycena 

oświetlenie pełnego to koszt około 120 tysięcy złotych, można by pomyśleć o 

częściowym oświetleniu, czyli zamontowaniu, nie 6 a np. 4 slupów i to byłoby 

mniej kosztowne.  

 Radny Tomasz Tomczak zapytał czy zapis dotyczący projektów 

technicznych obiektów sportowych (wydatek inwestycyjny) w Dziale 926 

Kultura fizyczna Rozdział 92601 Obiekty sportowe dotyczy także bieżni? 

 Pan Krzysztof W. Jaworski odpowiedział, że dotyczy to projektu: bieżni, 

1 szatni na medal i sanitariatów przy centrum wędkarstwa.  

 Radny Łukasz Walkowiak podziękował za ujęcie z projekcie budżetu 

wzniesień na ulicy Konopnickiej, z tego co zrozumiał będą  to dwa wzniesienia, 

poprosił o wyjaśnienia.  

 Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił, że jeśli chodzi o ulicę Konopnicką 

tam zaplanowany został projekt, który jest już w etapie końcowym i dotyczy 

wniesienia całego skrzyżowania z ulicą Żwirową, w połowie ulicy 

Konopnickiej.  Szacunkowo to koszt około 80 tysięcy, ale może to się jeszcze 

zmienić. W zapisie dotyczącym poprawy bezpieczeństwa są w tym jeszcze ujęte 

dwa wyniesione przejścia dla pieszych na ulicy Staszica od 1 do bloku Nr 9 i na 

ulicy Mickiewicza przy zakręcie gdzie dochodzi do wypadków. Te trzy zadania 

gmina chciałaby zrealizować w tym roku w zakresie poprawy bezpieczeństwa 

na drogach.  

 Radny Ryszard Wilant wspomniał o zapisie dotyczącym wydatku 

majątkowego, projekt techniczny budowa remizy w Nowej Wsi. Zapytał czy 

planuje się wyburzenie starej remizy i wybudowanie w tym samym miejscu 



nowej remizy czy raczej planuje się budowę remizy w całkowicie nowym 

miejscu? 

 Pan Krzysztof W. Jaworski odpowiedział, że na ten moment temat jest 

otwarty. Wyjaśnił, że w Nowej Wsi jest obiekt oświatowo-mieszkalny i nie 

wiadomo co z nim do końca zrobić, być może warto pomyśleć o tej lokalizacji 

na remizę. Temat jest do przedyskutowania.  

 Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz poddał pod głosowanie 

projektu budżetu gminy Trzcianka  na 2021 rok. 

 Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie projekt budżetu gminy Trzcianka na 2021 rok w głosowaniu: za 

6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  

Ad 5) Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku. 

 Przewodniczący komisji Adam Prankiewicz przedstawił propozycję planu 

pracy komisji na I półrocze, który wyglądał następująco.  

Styczeń 

1.Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku. 

2.Wypracowanie przez komisję opinii o projekcie budżetu gminy Trzcianka na 

2021 rok. 

3.Sprawy wniesione  do komisji. 

4.Wnioski komisji i ich realizacja.   

Luty 

1.Sprawozdanie Ochotniczej Straży Pożarnej w gminie Trzcianka – potrzeby  

i oczekiwania. Poprawa bezpieczeństwa w gminie.  

2.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

3.Sprawy wniesione  do komisji. 

4.Wnioski komisji i ich realizacja.   

Marzec 

1.Planowane inwestycje turystyczne i rekreacyjne (ścieżki rowerowe, obiekty 

szkolne, bieżnia itp.). 



2.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

3.Sprawy wniesione  do komisji. 

4.Wnioski komisji i ich realizacja.   

Kwiecień 

1.Sprawozdanie Straży Miejskiej i zapoznanie się z informacją o stanie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Trzcianka. 

2.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

3.Sprawy wniesione  do komisji. 

4.Wnioski komisji i ich realizacja.   

Maj  

1.Analiza ofert wakacyjnych zajęć sportowych i kulturalnych, 

przygotowywanych przez jednostki gminne, sołectwa oraz organizacje 

pozarządowe. 

2.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

3.Sprawy wniesione  do komisji. 

4.Wnioski komisji i ich realizacja.   

Czerwiec 

1.Bezpieczeństwo na wodzie - przygotowanie do sezonu letniego. 

2.Analiza sprawozdania finansowego gminy Trzcianka za 2020 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2020 r. wraz z 

informacją o stanie mienia gminy. 

3.Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2021 roku. 

4.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

5.Sprawy wniesione  do komisji. 

6.Wnioski komisji i ich realizacja.   

 Radny Tomasz Tomczak zasugerował, aby poinformować w miarę szybko 

Komendanta Ochotniczej Straży Pożarnej  o posiedzeniu Komisji na którym 

będzie poruszana kwestia dotycząca bezpieczeństwa w gminie, aby mógł 

przygotować sprawozdanie. 



 Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz zgodził się z przedmówcą.  

 Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz poddał pod glosowanie plan 

pracy Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji na I półrocze 2021 

roku.  

Członkowie komisji zaopiniowali pozytywnie niniejszy plan pracy 

Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji na I półrocze 2021 

roku w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Ad 6) Wnioski komisji. 

 Radny Tomasz Tomczak zapytał czy ktoś panuje nad czytelnością znaków 

drogowych czy naprawianie ich jest wykonywane na zasadzie zgłoszenia? Jakiś 

czas temu widział znak na ulicy Poniatowskiego, który leżał na drodze. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski odpowiedział, że ten znak akurat już jest 

postawiony. Co do pytania radnego to wszelkie naprawy, czyszczenie znaków 

drogowych odbywa się na zgłoszenie.  

Radny Łukasz Walkowiak złożył wniosek o ustawienie lustra na 

skrzyżowaniu ulic Wita Stwosza-Orzeszkowa. Jest tam bardzo wysokie ryzyko 

włączając się do ruchu, ponieważ prawa strona jest niewidoczna, z powodu 

postawionego tam ogrodzenia (płot). Radnemu zależy na poprawie 

bezpieczeństwa w tym rejonie.  

Radny Wiesław Natkaniec wnioskował  o poprawę bezpieczeństwa  przy 

wjeździe w teren zamieszkania z ulicy Chopina na Plac Pocztowy. Był 

świadkiem kiedy to kilkukrotnie kierujący pojazdami nie stosują zasady „prawej 

ręki”. Radnemu zależy na poprawie bezpieczeństwa. 

Radny Ryszard Wilant wnioskował, aby pamiętać o ulicy Zamkowej, 

Parkowej i Gorzelnianej w Białej, w trakcie opadów śniegu i oblodzeń. Ulice te 

są naprawdę niebezpieczne kiedy są opady śniegu czy oblodzenia.  

Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił, że KOMBUD pracuje obecnie na 

zasadzie pracy na usługę, na wezwanie. Za usługę jest płacone i kiedy gmina 

zleci dodatkowy wyjazd (bufor 6-7 wyjazdów) to wtedy KOMBUD jedzie i 



wykonuje usługę. Każdy zaczyna szanować pewne ilości wyjazdów, aby 

zmieścić się w określonym budżecie i też z tego to wynika.  

Radny Wiesław Natkaniec poruszył temat parkingu przed Szkołą 

Podstawową w Białej oraz przejścia dla pieszych w tym rejonie. Jest to prośba 

rodziców dzieci uczęszczających do szkoły. Radny chciałby się dowiedzieć czy 

można tym tematem się zająć i uregulować temat parkingu oraz przejścia dla 

pieszych. 

Ad 7) Sprawy wniesione do komisji. 

Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz poinformował o pismach 

skierowanych do Komisji: 

1) Sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji projektu współpracy 

gminy Trzcianka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie gminy na 2021 rok 

(RPK.0004.2.2020 – Załącznik  Nr 1 do protokołu); 

2) Pismo od Dyrektora Katolickiej Szkoły Podstawowej z prośbą o 

zwiększenie dotacji podmiotowej niezbędnej do funkcjonowania szkoły 

(Załącznik Nr 2 do protokołu). 

Pan Krzysztof W. Jaworski odniósł się do pisma, informując, że jeśli 

chodzi o dotację dla wszystkich szkół, które są prowadzone przez inne 

podmioty, to te dotacje będą przyznane w takiej kwocie, która wynika ze 

subwencji jaką otrzymujemy. Nie ma powodu, dla którego należałoby 

zwiększyć tę dotację. Pismo to wynika z faktu pomniejszenia budżetu, natomiast 

w trakcie roku te budżety dla poszczególnych szkół zostaną urealnione i ta 

kwota dotacji wyniesie tyle, ile powinna wynieść. Obecnie ta dotacja jest 

zaniżona. 

3) Pismo od rodziców i opiekunów dzieci uczęszczających na zajęcia 

sportowe w grupach młodzieżowych MKS Lubuszanin Trzcianka. Pismo 

stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz odczytał treść pisma. 



Radny Wiesław Natkaniec zabrał głos i wyjaśnił, że miał ochotę 

współpracować z Lubuszaninem Trzcianka, ale niestety zarząd nie był skory do 

rozmów i współpracy. Obecnie Szkółka Piłkarska Bambinis przeszła do 

Akademii Reissa ze wszystkimi zawodnikami. Oferta była bardzo ciekawa  

i z niej skorzystano. Co do sytuacji w Klubie MKS Lubuszanin Trzcianka to nie 

ma na nią wpływu.  

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji 

Adam Prankiewicz zamknął posiedzenie komisji dziękując wszystkim obecnym 

za dyskusję i czynny udział w posiedzeniu. 

 

  Protokolant      Przewodniczący Komisji 

/-/Ewelina Ćwiek          /-/Adam Prankiewicz 

 


